
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  27 

сімнадцятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 17 листопада 2023 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою електронної 

системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На сімнадцяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 23 депутати. Відсутні 20. Кворум, необхідний для проведення 

засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Колюка О.С. повідомив, що в цей час на Алеї почесних воїнських поховань 

Далекосхідного кладовища міська територіальна громада прощається з 

солдатом Сергієм Халізовим, гранатометником третього стрілецького 

відділення першого стрілецького взводу другої стрілкової  роти військової 

частини А7361 та молодшим лейтенантом В’ячеславом Гмирею, тимчасово 

виконуючим обов’язки командира третього механізованого взводу п’ятої 

механізованої роти другого механізованого батальйону військової частини 

А4699. Висловив співчуття родинам та близьким загиблих. 

Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять героїв-

захисників/захисниць та всіх, хто загинув у боротьбі за мирне небо та свободу 

України. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі сімнадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь:  
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Жарова І.М. – заступник голови Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу. 

 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому місці. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. 

Чи будуть такі? Немає. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Проведення сімнадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради пов’язане 

з необхідністю оперативного фінансування військових формувань Збройних 

Сил України. 

На розгляд пропонується два питання: 

1. ‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік”, доопрацьований проєкт рішення за 

реєстраційним № 1790. 

2. ‟Про затвердження Положення про цільовий Фонд соціально-

економічного розвитку Кропивницької міської територіальної громади”, 

проєкт рішення за реєстраційним № 1791. 

Матеріали роздано. 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає.  

 

Хто за те, щоб включити вищезазначені питання та затвердити 

доповнення до порядку денного дев’ятої сесії міської ради в цілому, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1757 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 
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Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

Перше питання – “Про внесення змін до рішення Кропивницької міської 

ради від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1790 

(доопрацьований). Доповідач Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила підстави щодо підготовки доопрацьованого 

проєкту рішення № 1790 та перерозподіл видатків за бюджетними 

програмами. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1790 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1758 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Положення про цільовий Фонд соціально-економічного 

розвитку Кропивницької міської територіальної громади”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1791. Доповідач Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила підстави щодо підготовки проєкту рішення  

№ 1791 та основні його положення. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1791 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1759 “Про затвердження Положення про 

цільовий Фонд соціально-економічного розвитку Кропивницької міської 

територіальної громади” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Надаю слово депутатці Колтуновій К.С. для оголошення.  

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), закликала присутніх підтримати 

територіальні громади Кіровоградщини та долучитися до ярмарки ‟Все буде 

паляниця”, приуроченої до Дня працівників сільського господарства, яка 

проходить на площі перед міською радою, та взяти участь у благодійному 

аукціоні короваїв. Відзначила, що всі зібрані кошти будуть направлені на 

придбання обладнання для військових формувань Збройних Сил України. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Всі питання, включені до порядку денного на сімнадцятому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

 

Пропоную завершити сімнадцяте засідання дев’ятої сесії. Про дату та час 

проведення наступного пленарного засідання вам буде повідомлено 

заздалегідь. 

Дякую усім за конструктивну, оперативну роботу! 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 
 


